
Zápisnica zo stavebnej komisie zo dňa 20.7.2023 

 

Prítomní:  Predseda SK: Rudolf Škriečka,  

Jaroslav Bača, Miroslav Stančík, Ing. Peter Dinga, 

Ospravedlnení: Michal Držík, Ján Bača starší, Jaroslav Benian 

 

Ostatní prítomní: pani starostka Alžbeta Tuková, Janka Masarová, Mgr. Daniela Kontinová 

 

 

1. Podľa návrhov architektonickej dispozície bytu sa ponúkne časť priestorov materskej 

škôlke na rozšírenie ich priestorov. Ide o kúpelňu II. zväčšenú o cca 2 m2. SK odporúča 

prizvať riaditeľku MŠ, a ponúknuté priestory začleniť do architektonického riešenia to 

znamená zakresliť prestupy a vnútornú dispozíciu tohto priestoru. 

2. Žiadosť rodiny Šipkovej o odkúpenie obecného pozemku SK odporúča dať vyhotoviť 

geometrický plán, aby sa zistilo o akú výmeru sa jedná. A videli sa nové hranice 

predmetného pozemku. 

3. K žiadosti pána Molnára. SK odporúčala zistiť ďalšie informácie k tomuto pozemku zo 

stavebneho konania z archívu. Pani starostka informovala, že túto žiadosť podala aby sa 

dané skutočnosti vysvetlili. 

4. K rekonštrukcii drevených prvkov lavičiek rozmiestnených po dedine SK odporúča 

dopracovať ďalšie ponuky. 

5. Orezávanie stromov po dedine v časti horný koniec. Pritomní debatovali o možnej 

svojpomocnej realizácii tohto orezu alebo realizácii tejto služby dodávateľsky. Do úvahy 

prichádza pán Maťko alebo pán Šípoš. SK odporúča dať vypracovať ponuky na túto 

službu. 

6. Nápis materská a základná škola na budovu ZŠ. SK odporúča zhotovenie podľa ponuky 

z T-Študia. Ďalej SK odporúča krytie tohto výdavku začleniť do rozpočtu spolu s krytím za 

dar od filmárskej spoločnosti. 

7. K žiadosti Jakuba Tinku k odkúpeniu časti obecného pozemku o veľkosti cca 4x6 m, za 

zámerom vybudovania parkovacieho miesta SK odporúča obhliadku a zvážiť tento zámer 

najmä s ohľadom na susedný pozemok a neobmedzenia vstupu na tento susedný pozemok. 

SK odporúča zvážiť predaj maximálne po plot aby sa nezasiahlo pred pozemok suseda. 

8. Žiadosť pána Saba o odkúpenie obecného pozemku v časti pod Lipovcom. Ide o výmeru 

cca 2000m2. SK nebola naklonená k tomuto odpredaju a ani nezaujala konkrétne 

stanovisko, odporúča obhliadku na mieste. 

9. SK debatovala o možnosti rekonštrukčných prác na multifunkčnom ihrisku formou dotácie 

z eurofondov z MAS 

10. SK odporúča zaradiť do zoznamu investičných akcií opravu vodovodnej prípojky 

v priestoroch kabín na  futbalovom ihrisku.  

 

 

 

 

 

 

 

............................................ 

Rudolf Škriečka 

                                                                                                          predseda SK 

 


